
آرمان ملی: باشگاه نساجی که پیش از این با ساکت الهامی به 
قهرمانی جام حذفی رسیده بود این مربی را برکنار کرد تا اتفاقات 

عجیب لیگ همچنان ادامه داشته باشد. 
 برکناری

باشگاه نساجی از برکناری ساکت الهامی از سمت سرمربیگری 
تیم فوتبال این باشگاه خبر داد. روابط عمومی باشگاه نساجی 
مازندران ضمن اعلام این خبر در کانال اطلاع رسانی خود آورده 
است: »به اطلاع هواداران فهیم نساجی می رساند هیات مدیره 
باشگاه ضمن احترام به بیش از یک سال همکاری نزدیک با آقای 
ساکت الهامی به مرحله قطع همکاری با ایشان رسیده است. در 
این مدت باشگاه تلاش کرد نهایت همکاری با آقای الهامی را 
به عمل آورده و تا حد امکان به وظیفه خود در قبال وی جامه 
عمل ببخشد، اما بنا به دلایلی که باشگاه ترجیح می دهد از ذکر 
جزئیات آنها خودداری کند، زمان جدایی از ایشان فرا رسیده 
است. در این باره تا این حد بسنده می کنیم که ایشان پس از 
دیدار مقابل مس و شکست در این مسابقه در رختکن اقدام به 
رفتاری نموده اند که هرگز در تاریخ باشگاه سابقه نداشته است. 
بنابراین ضمن تشکر از آقای الهامی، خداحافظی چندباره ایشان 

با بازیکنان و خودداری از برگزاری و برنامه ریزی جلسه تمرینی 
را به همنزله استعفای وی قلمداد کرده و با ایشان قطع همکاری 

می شود.« 
 دلیل

سرمربی برکنارشده نساجی مازندران از مدیران باشگاه 
خواست اتفاقاتی را که در رختکن بعد از بازی با مس رفسنجان 
رخ داد شفاف بگویند. الهامی در صفحه شخصی اش با انتشار 
پستی ضمن خداحافظی با هواداران نساجی از مدیران باشگاه 
نوشت: »همه آن چیزی را که در رختکن رخ داد کامل و شفاف 
بیان کنید و اگر این کار را نکنید، خودم این کار را خواهم کرد 
تا همه بدانند چیزی بیشتر از موفقیت نساجی نمی خواستم« 
نساجی در هفته بیست وششم لیگ برتر با نتیجه 2 بر صفر 

مغلوب مس رفسنجان شد. 
 تصمیم درست

مدیرعامل باشگاه فوتبال نساجی گفت: خط قرمز این باشگاه 
مسائل اخلاقی و حفظ حرمت هاست، به همین دلیل بهترین 
تصمیم را برای قطع همکاری با الهامی گرفتیم. ایزد سیف ا... 
 پور در خصوص قطع همکاری باشگاه نساجی با ساکت الهامی 

اظهارداشت: مسائل اخلاقی و نظم و انضباط خط قرمز باشگاه 
نساجی است و باید حرمت ها حفظ شود. ساکت الهامی در بیش 
از یکسالی که در نساجی بود زحمات زیادی کشید و عملکرد 
خوبی داشت و تیم مان را قهرمان جام حذفی کرد. هواداران 
نساجی مطمئن باشند که اعضای هیات مدیره و مالک باشگاه 
بهترین تصمیم را گرفتند تا موفقیت های نساجی تداوم پیدا 
کند. مدیرعامل باشگاه نساجی در واکنش به این موضوع که 
گفته می شود با گزینه  جانشینی الهامی صحبت کرده اند، ادامه 
داد: فعلا هیچ تصمیمی برای برکناری سرمربی تیم نداشتیم و به 
همین دلیل هیچ مذاکره ای با سرمربی و شخص خاصی نداشتیم. 

 جانشین
با اعلام باشگاه نساجی و طی حکمی از سوی ایزد سیف ا... پور، 
مدیرعامل باشگاه نساجی، اسماعیل اسماعیلی به عنوان سرمربی 
تیم نساجی مازندران تا پایان فصل جاری منصوب و در تمرین 
دیروز)چهارشنبه( در جمع بازیکنان، معارفه شد. اسماعیلی 
به عنوان سرپرست در تیم فوتبال نساجی مشغول بود و حالا 
قرار است در چهار هفته باقیمانده جای ساکت الهامی را روی 
نیمکت نساج ها بگیرد. این مربی سابقه فعالیت در تیم های لیگ 
دسته دوم را داشته و در کادر ساکت الهامی نیز حضور داشته 
است. پیش از این قرار بود مسعود شجاعی این پست را تصاحب 
کند اما بازیکن کهنه کار نساجی قبول نکرد تا سرمربی موقت 

این تیم شود. 
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دیدگــــــاه
»شبه فدراسیون« فوتبال ایران 

به نظرم با توجه به اتفاقاتی که از زمان عزل عزیزی خادم 
تا به الان افتاده؛ اسم این فدراسیون را باید شبه فدراسیون 
فوتبال بنامیم. طبیعی است وقتی افرادی که هیچ شناختی 
از مناسک فوتبالی و شیوه مدیریت آن نمی دانند روی کار 
بیایند، چنین اتفاقاتی را هم برای فوتبال رقم می زنند. 
البته پشت همه این حواشی و اختلافات پول است. در سال 
جام جهانی از سوی فیفا و سایر نهادها و اسپانسرها پول به 
فدراسیون فوتبال تزریق می شود، بنابراین این افراد هم 
به دنبال سهم خواهی هستند. متاسفانه افرادی در هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال هستند که از علم مدیریت فوتبال شناختی 
ندارند و در نهایت حواشی را هم ایجاد می کنند. البته آنها 
به دنبال اهداف خودشان هستند و به فکر فوتبال نیستند. 
تیم ملی چندماه دیگر باید در اولین مسابقه جام جهانی به 
مصاف انگلستان برود؛ چه برنامه ریزی برای این تیم انجام 
شده است؟! حریفان بازی های تدارکاتی تیم ملی کدام تیم ها 
هستند؟! الان وضعیت فوتبال پایه و امید به چه صورت است؟! 
چرا باید محمد محمدی تیم امید را رها کند و به پرسپولیس 
برود؟! تمام این موارد به خاطر عدم مدیریت و ضعف اعضای 
هیات رئیسه است. زمانی مربی تیم ملی یک آرزو بود اما 
الان به خاطر اینکه براساس رابطه ها افراد انتخاب می شوند 
سطح آن پایین آمده و دیگر مثل گذشته نیست. مسئولان 
فدراسیون و اعضای هیات رئیسه چه در دوران سرپرستی 
چه رویکردی داشته اند؟! الان در این فدراسیون یک نفر 3 
مسئولیت را برعهده دارد؟! مگر ما در این فوتبال قحط الرجال 
داریم که یک نفر باید هم مسئول کمیته آموزش هم رئیس 
کمیته جوانان و هم مدیر تیم امید باشد؟ این نشان می دهد 
که همین آقایان دوست ندارند کسی غیر از خودشان وارد 
شود. تیم ملی سه بازی در جام جهانی دارد که فکر می کنم 
کلا 2 هفته طول بکشد و بعد از 3 بازی با 3  باخت به ایران 
برمی گردد. این اتفاق کاملا قابل پیش بینی است. صحبت هایی 
هم که در مورد برنامه ریزی و برگزاری بازی های دوستانه 
می شوند تنها جنبه تبلیغاتی برای عده ای از افراد دارد. الان 
عربستان قرار است با ۵ تیم بزرگ دنیا بازی دوستانه داشته 
باشد و دو فیفادی در راه دارد که برای تک تک روزهایشان 
برنامه ریزی کرده  است. مشخص است که چنین تیمی 
می تواند به دور بعد صعود کند. اما حالا وضعیت تیم ملی ایران 
را با آنها مقایسه کنید! من نمی دانم چرا توقع داریم که تیم ملی 
به دور بعد جام جهانی صعود کند! از نظر من تیم ملی ما در حد 
و اندازه جام جهانی نیست و با همه احترامی که برای بازیکنان 
تیم ملی قائل هستم؛ اما تنها می توانم بگوییم 4 بازیکن 
)طارمی، آزمون و جهانبخش و قدوس( 3 بازیکن مطرح این 
تیم هستند، مابقی بازیکنان تنها اسم لژیونر را یدک می کشند 
و حتی در تیم های خودشان تنها چند دقیقه بازی می کنند. در 
دوره کی روش با روش گلخانه ای چند بازیکن به عنوان لژیونر 
مطرح شده اند و پس از آن هم کنار رفتند. الان هم بازیکنان 
تیم ملی در حد و اندازه جام جهانی نیستند. از آن طرف 
اسکوچیچ از کشور کروات است و در مربیگری آن کشور حرف 
برای گفتن دارد، اما مشاوران و مربیان قدرتمندی در کنار 
خودش ندارد تا به او کمک کنند. مربیگری مقوله جدا داشته 
و یک سرمربی نیاز به کمک و راهنمایی مربیان کاربلد دارد. 

تسنیم: مربی تیم فوتبال تراکتور تبریز تاکیدکرد: 
سرخپوشان تبریزی فصل بعد تیم متفاوتی خواهند بود. 
محمد نصرتی درباره برد 3 بر 2 تیم تراکتور مقابل هوادار 
اظهارداشت: می دانستیم بازی سختی در پیش داریم و هوادار 
هم تیمی است که 9 هفته شکست نخورده بود. آنها یکی از 
دونده ترین تیم های لیگ هستند و ما هم به خوبی روی نقاط 
ضعف و قوت حریف کار کرده بودیم و خداراشکر که در حضور 
هواداران به برد مهمی دست پیدا کردیم. هواداران تراکتور 
مهم ترین رکن موفقیت این تیم هستند. نصرتی همچنین 
خاطرنشان کرد: فوتبالی ها و هواداران تراکتور به  خوبی 
می دانند که این تیم از شروع فصل چه مشکلاتی داشت، 
ولی تمام هدف ما این است که در بازی های بعدی هم نتایج 
خوبی گرفته و لیگ را با شرایطی خوب به پایان برسانیم. قطعا 
مدیران باشگاه در تلاش هستند تا فصل بعد شرایط بهتری 
را برای تراکتور رقم بزنند و شک نکنید که این تیم در فصل 
آینده تیمی متفاوت خواهد بود تا هوادارانش را خوشحال کند. 
تراکتور تیمی است که همیشه باید در بین بالانشین ها قرار 

داشته باشد. 

فوتــــبالداخلی

مسعوداقبالی
کارشناس فوتبال 

 

بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران اعتقاد دارد که 
سطح فنی لیگ برتر به شدت پایین است و نمی توان از 
بازی هایی که انجام می شود، لذت برد. اصغر شرفی گفت: 
در جام جهانی اکثر گروه ها شبیه هم هستند و هرجا برویم 
آسمان همین رنگ است. دیگر باید افکار خودمان را از فوتبال 
آسیا دور کنیم و دنبال پیشرفت باشیم و اگر می خواهیم در 
جام جهانی نتیجه بگیریم باید برنامه ریزی داشته باشیم و 
بازی های تدارکاتی خوبی انجام دهیم. وی ادامه داد: اگر قرار 
است انگلیس و آمریکا در خواب باشند ما هم همین کار را 

می کنیم، ولی آیا حریفان تیم ملی بیکار نشسته اند؟ قطعا 
اینطور نیست و آنها کار می کنند تا نتیجه بگیرند و ما هم 
باید کار کنیم. هنوز مشخص نیست که در فاصله چندماه 
مانده تا جام جهانی برنامه ما چیست و قرار است با چه 
تیم هایی بازی کنیم. اگر بازی های تدارکاتی انجام ندهیم 
و محک جدی نخوریم در جام جهانی موفق نخواهیم شد. 
کارشناس فوتبال در پاسخ به این پرسش که »آیا خوشبین 
است تیم ملی در جام جهانی نمایش آبرومندانه ای داشته 
باشد؟« خاطرنشان کرد: چند روز پیش بازی پرسپولیس و 

پیکان را می دیدم و چیزی که برایم جالب بود جثه بازیکنان 
بود. در فوتبال ایران بالاتنه خیلی از بازیکنان به پایین تنه آنها 
نمی خورد و استخوان هایشان دیده می شود! از لحاظ فنی هم 
که حرفی نمی توان زد و اعتقاد من این است که سطح فنی 
لیگ ایران به شدت پایین است و حتی نمی توان از بازی هایی 
که پرسپولیس و استقلال انجام می دهند، لذت برد. شرفی 
افزود: شما نمی بینید که یک تیم هشت پاس پشت سر هم 
بدهد و تنوع تاکتیکی داشته باشد یا حتی شوت به دروازه 
بزند. اگر هم تیم ملی نتیجه می گیرد به دلیل حضور بازیکنان 
در فوتبال اروپاست و بازی های لیگ ما به شدت از لحاظ فنی 
افت کرده و در سطح پایینی قرار دارد. شما ببینید فدراسیون 
ما به عنوان نهادی که مسئولیت این فوتبال را بر عهده دارد با 

چه شرایطی مواجه شده است. 

اصغر شرفی: 
در جام جهانی موفق نخواهیم شد

آرمان ملی: به رغم اصرار فدراسیون جهانی فوتبال، حضور 
بانوان کشورمان در ورزشگاه برای تماشای رقابت های فوتبال با 
محدودیت های فراوانی مواجه بوده؛ محدودیت هایی که طبق گفته 
معاون وزیر ورزش وجوانان  بر اساس اجرای ضوابط، لغو می شود! 

 اولین حضور
پس از سال ها ممنوعیت، عصر روز پنجشنبه؛ ۱۸ مهرماه 
۱39۸ برای نخستین بار زنان ایرانی امکان حضور در ورزشگاه 
آزادی و تماشای بازی فوتبال را در دیدار تیم های ملی ایران و 
کامبوج پیدا کردند. »ایرنا« در ادامه نوشت: زنانی که تا آخرین 
دقیقه بازی دست از تشویق تیم ملی شان برنداشتند. این بازی 
البته به لحاظ فنی یک بازی مهم نبود و در نهایت ۱4 بر صفر 
به نفع ایران به پایان رسید، اما حضور زنان در ورزشگاه آغازی 

بر به سرانجام رسیدن مطالبات این دسته از جامعه ایران بود. 
 اتفاقات فروردین در مشهد 

سال گذشته بانوان برای تماشای دیدار تیم ملی در ورزشگاه 
آزادی حضور داشتند، اما در فروردین ماه سالجاری اتفاق نه 
چندان جالبی رخ داد. آخرین بازی مرحله مقدماتی جام جهانی 
2۰22 میان ایران و لبنان طبق اعلام رسمی فدراسیون فوتبال 
ایران در ورزشگاه امام رضا )ع( شهر مشهد برگزار شد. دیداری 
که تا 3 روز پیش از شروع مسابقه قرار بود بدون تماشاگر برگزار 
شود، اما با اعلام فدراسیون، این مسابقه با حضور محدود 
تماشاگران برگزار شد. هنگام شروع بلیت فروشی مسابقه ایران و 
لبنان حضور بانوان کشورمان نیز قطعی شده بود. اما روز مسابقه 
تماشاگران زن فوتبال در مشهد پشت درهای بسته استادیوم 
ماندند. به طوری که هیچکدام از آنها اجازه ورود به ورزشگاه را 
نداشتند. در حالی که همه بانوان با در دست داشتن بلیت مسابقه 
به ورزشگاه رفتند، اتفاقی ناگوار افتاد که موجب تألم عموم مردم 
و سبب شد رئیس جمهور وزارت کشور را موظف کند تا گزارش 

کاملی از وقایع پیش آمده ارائه دهد. 

 نظر معاون وزیر 
معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش وجوانان 
گفت: ممنوعیت و محدودیت ورود بانوان به اماکن ورزشی 
شهرهای مذهبی مطرح نیست! سینا کلهر در گفت وگو با 
»ایسنا«، درباره نشست هم اندیشی »نقاط استراتژیک حکمرانی 
برای اجرای پیوست فرهنگی« که از سوی معاونت فرهنگی 
شهرداری مشهد برگزار شد و حواشی مختلفی در رابطه با ایجاد 
محدودیت و ممنوعیت عمومی ورود زنان به ورزشگاه های 
شهرهای مذهبی از جمله مشهد را به دنبال داشت، اظهارکرد: 
به هیچ وجه مقوله ممنوعیت و محدودیت ورود بانوان به اماکن 
ورزشی شهرهای مذهبی مطرح نبوده و به طورکلی مقوله ای که 
مدنظر قرار گرفته تعیین ضوابط برای تسهیل ورود بانوان به 

ورزشگاه های کشور از جمله شهرهای مذهبی بوده است. 
 شهرهای مذهبی؟

معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش وجوانان 
با تاکید بر اینکه با توجه به حساسیت های موجود در شهرهای 
مذهبی باید شکل، قاعده و ضوابط ورود زنان به ورزشگاه نیز 
متفاوت باشد تا در نهایت شاهد کاهش حساسیت ها و تسهیل ورود 
زنان به امکان ورزشی باشیم،  عنوان کرد: انتخاب 3 شهر مذهبی 
مشهد، قم و شهرری با توجه به بافت اجتماعی آنها مدنظر قرار 
گرفته است و این انتخاب صرفا بحث وجود اماکن مذهبی مطرح 
نیست و با توجه به بافت اجتماعی، نظام عرفی و جریان های دینی 
و مذهبی حاکم تصمیم گیری شده است؛ در این راستا بین انتخاب 
شهرهای شیراز و شهرری مسائل مختلفی مطرح شد، اما در نهایت 
شهرری به عنوان شهر سوم انتخاب و به صورت کلی در مورد این 3 

شهر، هویت اجتماعی - فرهنگی مدنظر قرار گرفته است. 
 ضوابط

وی با بیان اینکه یکی ضوابط تعیین شده، تعیین جایگاه 
مناسب برای حضور بانوان در امکان ورزشی است، توضیح 

داد: نوع جایگاه از نظر مختصات ورزشگاه، میزان اشراف به 
زمین بازی، جنس صندلی از باب رعایت کرامت بانوان و تعبیه 
صندلی هایی در سطح جایگاه های وی آی پی و سی آی پی در 
این 3 شهر مذهبی مدنظر قرار گرفته است. معاون فرهنگی 
و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش وجوانان  با اشاره به 
اینکه مقوله ارائه خدمات بهداشتی، دیگر مساله ای است که 
مورد توجه قرار دارد، خاطرنشان کرد: سرویس های بهداشتی 
در برخی ورزشگاه های کشور در » شأن« هیچ کس نیست و در 
این رابطه باید فضای مناسبی به منظور ارائه خدمات بهداشتی 
مطلوب مدنظر قرار گیرد. وی با اشاره به اینکه مقوله ورود و 
خروج دیگر مساله موردتوجه در بحث تعیین ضوابط ورود 
قانونمند بانوان به ورزشگاه ها است، گفت: در برخی ورزشگاه ها 
اصلا ورودی و خروجی اضطراری وجود ندارد و در گذشته شاهد 
اتفاقات تلخی بوده ایم که حتی منجر به فوت تماشاگران شده 
است، بنابراین این مساله از باب پدافند غیرعامل و حفظ امنیت 
جانی تماشاگران مدنظر قرار دارد و باید شرایط به گونه ای فراهم 
شود که شاهد کوچک ترین تنش و آسیب در محیط ورزشگاه ها 
نباشیم. معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت 
ورزش وجوانان  ادامه داد: مقوله ایاب و ذهاب دیگر مساله  مهم 
دیگری است و باید حمل ونقل عمومی برای تسهیل تردد بانوان 
به ورزشگاه ها فراهم شود و ایمن سازی در دستور کار قرار گیرد، 
مساله دیگری نیز که در این رابطه وجود دارد امکانات پارکینگ 
است که باید اختصاص داده شود. کلهر با اشاره به اینکه یکی 
از دیگر موارد مورد توجه حضور خانواده ها در ورزشگاه هاست، 
بیان کرد: در مقوله تعیین ضوابط، این مساله مورد بررسی قرار 
گرفته که تا چه حدامکان حضور خانواده ها در ورزشگاه ها وجود 
دارد؛ چرا که بسیاری از خانواده ها علاقه مند هستند در محیط 
ورزشگاه ها حضور پیدا کنند و باید در این راستا چاره اندیشی 
کنیم و بتوانیم با تعبیه قسمتی مناسب امکان حضور خانوادگی 
در اماکن ورزشی به ویژه ورزشگاه ها را فراهم کرده و شرایط را 
به گونه ای پیش ببریم که خانواده های ایرانی بتوانند با حضور در 
محیط ورزشگاه، چند ساعتی از تماشای فوتبال لذت ببرند؛ این 
مورد مجزا از تعیین جایگاه برای حضور بانوان است و قرار بر این 
شده تا قسمتی تعبیه شود که خانواده ها نیز امکان حضور در 
ورزشگاه های کشور را داشته باشند. وی با اشاره به اینکه یکی 
دیگر از موارد بسیار مهم بحث ارائه خدمات مطلوب اورژانسی به 
تماشاگران است، ادامه داد: باید در حوزه ارائه خدمات اورژانسی 
به تماشاگران تدارک لازم دیده شود که در این رابطه هلال احمر 
و وزارت بهداشت می توانند به بهترین شکل ممکن کمک کنند. 
معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش وجوانان 
ادامه داد: مورد بعدی تامین امنیت افراد حاضر در ورزشگاه 
است و یگان ویژه در این زمینه باید به بهترین شکل عمل کند 
و اگر بنا باشد که شاهد حضور بانوان در ورزشگاه ها باشیم باید 
یگان ویژه با نیروی آموزش دیده شرایط را به خوبی فراهم کند 
و به صورت کلی شاهد رفتار متناسب یگان ویژه با افراد مختلف 

اعم از زن و مرد باشیم.

هفته  در  پایخت  سرخابی  تیم های 
بیست وهفتم لیگ برتر دیدراهای سختی دارند. 
فرزاد آشوبی در خصوص وضعیت شاگردان 
گل محمدی و مجیدی صحبت کرد. وی اعتقاد 
دارد بازی های سنگینی در انتظار سرخابی ها 
خواهد بود و نتایجی که کسب خواهد شد، 
می تواند در تعیین قهرمان این فصل تاثیر 

به سزایی داشته باشد.
 درباره دیدارهای سرخابی ها در هفته 

27 چه نظری دارید؟
 بازی های سنگینی در انتظار سرخابی ها 
خواهد بود و نتایجی که کسب خواهد شد، 
می تواند در تعیین قهرمان این فصل تاثیر 
به سزایی داشته باشد. 4 تیم اول جدول باهم 
دیدار دارند و اصلا نتایج چنین بازی هایی قابل 
پیش بینی نیست؛ چون ظرفیت های این تیم ها 
با یکدیگر تفاوت آنچنانی ندارد و فرمول هایی 
را مورد استفاده قرار داده اند که باعث شده 
در بالای جدول قرار بگیرند. هر 4 تیم مستعد 
کسب پیروزی هستند و از قابلیت های بسیار 
خوبی بهره می برند که به افزایش کیفی سطح 

مسابقه کمک زیادی خواهد کرد. 
 سپاهان و پرسپولیس به مصاف هم 

خواهند رفت! 
مصاف پرسپولیس و سپاهان بسیار جذاب 
خواهد بود. تا حالا هر 2 تیم پرنوسان ظاهر 
شدند. پرسپولیس با وجود آنکه در پنج فصل 
اخیر قهرمانی را کسب کرده ولی امتیازات 
زیادی را از دست داد و فاصله اش با صدرجدول 
در فاصله چهار هفته مانده به پایان مسابقات ۶ 
امتیاز است. خیلی خیلی سخت خواهد بود که 
جام قهرمانی را متعلق به پرسپولیس دانست 
فقط اتفاقات عجیب این تیم را به قهرمانی 
می رساند. سپاهان که دیگر شانسی برای 
قهرمانی ندارد به دنبال کسب نتیجه خوبی 
خواهد بود و دوست ندارد در بازی برگشت نیز، 
همانند دوررفت بازنده باشد. بنابراین با تمام 

توان برای کسب سه امتیاز بازی خواهد کرد. 
 استقلال با فولاد دیدار می کند!

انسجام و هارمونی فولاد در این هفته ها 
محسوس است و حریفی نخواهد بود که در 
خانه به صدرنشین لیگ برتر باج دهد. تیم 
جواد نکونام در لیگ قهرمانان آسیا موفق بود 
و به عنوان صدرنشین راهی مرحله حذفی این 
تورنمنت معتبر شد. استقلال شرایط خوبی 
دارد و از این بعُد که خیلی سخت گل می خورد 
و در مقابل فرصت های زیادی برای گلزنی 
ایجاد می کند، تیم آماده ای است. خط حمله 
این تیم مدافعان حریف را به اشتباه می اندازد 
آنها از قابلیت های خوبی بهره می برند. البته 
فولاد در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
عنوان بهترین خط دفاعی را به دست آورد و این 
موضوع باعث خواهد شد تا حریف قدری برای 
استقلال باشد. انسجام این تیم برابر استقلالی 
که 2۶ بازی را بدون شکست پشت سر گذاشته 

نبردی تماشایی را رقم می زند. 

گفـــتوگـــو

 ترک هتل تیم ملی  
از سوی دختر مدال آور 

بانوان  وزنه برداری  نماینده  تسنیم: 
ایران محل اقامت تیم ملی در کشور یونان 
را ترک کرد و مسئولان فدراسیون از شرایط 
وی بی خبر هستند. 2 نماینده وزنه برداری 
کشورمان در حالی به کار خود در رقابت های 
وزنه برداری جوانان جهان در یونان پایان 
دادند که از روز سه شنبه خبری از »یکتا 
جمالی« ملی پوش تیم بانوان نیست. جمالی 
که در این دوره از مسابقات در حرکت 
یک ضرب با بالابردن وزنه ۱۰۰ کیلوگرم به 
مدال نقره دست یافته بود، از روز سه شنبه 
گذشته محل اقامت تیم ملی را ترک کرده 
است و مسئولان فدراسیون از شرایط وی 
بی خبر هستند. جمالی سال گذشته اولین 
مدال جهانی تاریخ وزنه برداری بانوان ایران 
را در مسابقات جوانان جهان به دست آورده 
و مدال برنز رقابت های تاشکند را از آن خود 
کرده بود. او در ادامه، مدال نقره پیکارهای 
نوجوانان جهان را کسب کرد و در مسابقات 
قهرمانی بزرگسالان جهان کارش را با ۶ 

حرکت موفق به پایان رساند. 

خارجازمستطیلسبز

فرزاد آشوبی: 
 بازی های سنگینی 

در انتظار سرخابی ها 
خواهد بود

خــــبر
 »هالند« به »سیتی« انتقال می یابد

خود  توافق  از  منچسترسیتی  باشگاه 
با همتای دورتموندی برای جذب ستاره 
نروژی زردپوشان وستفالن خبر داد. باشگاه 
منچسترسیتی اعلام کرد که به طوررسمی 
انتقال  برای  دورتموند  بورسیا  باشگاه  با 
ارلینگ هالند به ورزشگاه اتحاد به توافق 
رسیده است. در بیانیه این باشگاه آمده است: 
»منچسترسیتی می تواند تایید کند که با 
بوروسیا دورتموند برای انتقال مهاجم این تیم، 
ارلینگ هالند به باشگاه در تاریخ اول ژوئیه 
2۰22 به توافق رسیده است.« در این بین 
سیتیزن ها در اقدامی غیرمتعارف یادآور شده اند 
که این انتقال منوط به حصول توافق نهایی 
باشگاه با خود هالند خواهد بود؛ به نظر می رسد 
جزئیات قرارداد طرفین نیز مشخص شده است. 

معاون وزیر ورزش  و جوانان  اعلام کرد: 

اعلام ضوابط ورود بانوان به ورزشگاه ها! 

      جدایی 
کاوه رضایی از تیم اودهورلی لوون جدا شد. باشگاه 
اودهورلی لوون که کاوه رضایی بازیکن ایرانی را در 
اختیار داشت با انتشار پیام تشکری از به پایان رسیدن 

دوران حضور رضایی در این تیم خبر داد. 

             اهدای مدال 
در مراسمی که در محل خانه کشتی شهید مصطفی 
صدرزاده برگزار شد، امامی مدال طلای قهرمانی آسیای خود 
در مغولستان را به محمد علیپسر پهلوان کشتی گیر شهید 

مصطفی صدرزاده اهدا کرد. 

                      تماشاگران بابل
مصاف رایکای بابل با مس کرمان در حالی در استادیوم 
شهدای هفتم تیر بابل با نتیجه مساوی بدون گل پایان یافت 
که با حضور حضور پرشور تماشاگران بابلی، جای سوزن 

انداختن نبود. 

ت
شــ

سنو
عک

 مدافع ایتالیایی راه راه پوشان تورین در پایان فصل از 
یوونتوس جدا خواهد شد. جورجو کیه لینی که قرارداد 
فعلی اش با یوونتوس در پایان ماه ژوئن 2۰23 منقضی 
می شود، جدایی اش از این تیم در تابستان پیش رو قطعی 
به نظر می رسد. باشگاه هایی از لیگ حرفه ای آمریکا از ماه 
آوریل با این مدافع ایتالیایی در تماس هستند و او پیش از این 
دو پیشنهاد از جانب باشگاه های آمریکایی دریافت کرده است 

که یکی از آنها لس آنجلس اف سی است. کیه لینی 
هنوز تصمیمی در خصوص آینده حرفه ای اش 
نگرفته، این در حالی است که یوونتوس 
تابستان امسال صددرصد یک مدافع میانی 
جدید به خدمت خواهد گرفت. کیه لینی که 

هفدهمین فصل حضورش در 
یوونتوس را تجربه می کند، 
تنها بازیکن از نسل طلایی 
یووه است که در تمامی 
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 A  این تیم در سری
حضور داشته است. 
او تاکنون در ۵۵۸ 
بازی برای بانوی پیر 

به میدان رفته و ۱7 قهرمانی 
را با این تیم تجربه کرده است. 

بیــنالمــلل


